
Geachte voorzitter en portefeuillehouder, 
 
De motie van de SP over de oprichting van een lokaal mediafonds is destijds 
aangenomen.  Bovendien staat de oprichting van een dergelijk fonds in het coalitieakkoord. Op 
vragen van de SP antwoordde u dat u nog in 2018 met een voorstel zou komen. In december heeft u 
desgevraagd in de commissie bestuur geantwoord dat het mediafonds er in elk geval komt, dat nu 
nog voor de zomer 2019 met een voorstel komt, dat de vertraging komt omdat u in uw voorstel wil 
komen met een fonds dat een structurele bijdrage levert aan de lokale journalistiek. Als ik goed ben 
ingelicht heeft u in de commissie bestuur van 14 maart jl. gezegd dat u- ik citeer nu de griffie van de 
commissie  – “ momenteel bezig bent met een inventarisatie en dat u gesprekken en het voeren 
bent. Voor de zomer kan u duidelijkheid geven welke mogelijkheden u ziet voor de oprichting van 
een lokaal fonds dat zorgt voor een structurele versterking van de redactionele kwaliteit . 
 
Vragen: 
 
 

1. De desbetreffende motie van de SP nam het Leidse model als voorbeeld. Dat model is daar 
ingevoerd op voorstel van D66 en de ChristenUnie en heeft als doel de 
onderzoeksjournalistiek te versterken. Dat voorbeeld hebben de opstellers van het 
coalitieakkoord ook voor ogen gehad. Mocht u niet in staat zijn de structurele oplossing die u 
voor ogen heeft  te vinden, wilt u dan in ieder geval het Leidse model invoeren? 

 
2. In het Leidse model  wordt overigens jaarlijks,  dus structureel, een bedrag ter beschikking 

gesteld. Na een evaluatie zou dat ook in Haarlem kunnen gebeuren. Bent u het met de SP 
eens dat ook dit Leidse model een structurele bijdrage kan leveren, namelijk aan de 
versterking van de onderzoeksjournalistiek? 

 
 


